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De CdK schetst het verleden 
van 

de 
Regietafel Migratie 

& 
Integratie, 

door de 
lage 

instroom was er 

geen regionale regietafel 
meer 

nodig 

in 
2016. 

In 
november 2019 

zijn 

alle CdK’s door de 
minister 

gevraagd 
de 

Regionale Regietafel 
weer 

bijeen 
te 

roepen. 

De CdK's 

zijn gevraagd 

om ruimte voor 
5000 

opvangplaatsen 

te 

organiseren (400 

plekken per provincie) 

Op 
3 december 2019 is de 

Regietafel gereactiveerd. 

Er 
wordt eerst 

aan 
tafel 

gegaan 

met de 
gemeenten 

waar 
reeds 

opvang 
is. 

Op 
25 februari 2020 is bekend 

geworden 
dat er een 

noodopvang 
wordt 

geopend 

in 

het 
WTC 

Expo 
te Leeuwarden met 600 

plaatsen 

De situatie is, 
in 

vergelijking 
met een 

paar 
jaar geleden, 

wel anders. Toen was het 

merendeel 
van 

de instroom 
kansrijk, 

dit is nu andersom, 70 tot 80 % is niet 
kansrijk 

Actualiteit 
van 

het COA: 
in 

de 
capaciteitsprognose 

van 
oktober 2019 was 

duidelijk 
dat 

er een tekort 
aan 

zat te komen 
van 

5000 
plekken 

voor de komende 
2 

jaar. 
Voor 

1 

april 
2020 zouden er 2000 

plekken nodig zijn 
ter 

vervanging 

van 
sluitende 

parken 

zoals Duinrell. Dat 
gaan 

we niet halen. 
In 

veel 
provincies 

is ook 
nog geen 

zicht 
op 

nieuwe locaties. 
In 

februari is de brief 
uitgegaan 

waarin 
wordt 

gevraagd 
om 

nog 
eens 

1800 
plekken 

extra waaronder noodlocaties. Hiervoor heeft het COA contact 
gezocht 

met het 
WTC 

Expo. 
Dit eerst voor de 

periode 

van 
10 maart tot 26 

juli 
2020 met de 

mogelijkheid 
te 

verlengen 
tot 

1 
oktober 2020 voor 

maximaal 
600 

plaatsen. 

Het COA verwacht 500 tot 550 
personen 

te kunnen 
plaatsen. 

Dit staat los 
van 

de 

opvangcapaciteit 

van 
400 

per provincie 

waar in 
november om is 

gevraagd. 
Die 400 is 

bedoeld voor 
1 

tot 
2 

jaar. 
Deze zoektocht 

gaat 
door. 

De CdK 
wil 

graag 

van 
de 

gemeenten 
met een 

AZC 
horen wat hun 

ervaring 
is met een 

AZC in 
de 

gemeente 
en welke 

gesprekken 
er 

zijn 
tussen 

gemeente 
en COA en welke 

contracten er 

lopen 
voor welke 

capaciteit. Opsterland 
is niet 

aanwezig. 
Hier 

zal 
een 

dependance 
komen 

van 
het 

AZC 
Drachten voor 20 AMV-ers. 

Gemeente Waadhoeke 
geeft 

aan 
dat de 

opvang 

al 

lange tijd goed gaat 

in 
St. 

Annaparochie. 

Het is een contract voor 

onbepaalde tijd. 

Elk 

jaar 
is er een 

gesprek 
met het COA. Het 

is stabiel. 
Er 

is 
capaciteit 

voor 450, er zitten nu 400. COA 
geeft 

aan 
dat 400 het 

maximum is. Wel is er een 

mogelijkheid 
om caravans 

bij 
te 

plaatsen 
voor 6 

x 
6 

personen. 

Gemeente 
Súdwest-Fryslân geeft 

aan 
dat 

AZC 
Sneek vol zit en het 

verloopt goed. 

Bijna geen 
overlast en 

goed geïntegreerd. 

Af 
en toe last 

van 
de 

veilige 
landers. 

Er 

zitten nu 600 mensen. Contract 
loopt volgend jaar af, maart 2021. 

Er 
wordt 

nagedacht 
over een 

verlenging. 
Momenteel vindt er een 

gesprek plaats 
met de 

fractievoorzitters of er 

draagvlak 
is voor een 

permanente voorziening. 
Dit is de 

enige 

locatie voor 

Súdwest-Fryslân. 
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Gemeente 
Tytsjerksteradiel geeft 

aan 
dat de 

tijdelijke 
locatie momenteel wordt 

verbouwd 
naar 

een 

permante 
locatie. De 

capaciteit gaat 
daarmee 

van 
300 

naar 
600 

opvangplaatsen. Verwachting 
is dat de bouw 

volgend jaar 

klaar 
is. 

Er 
is 

geen 
ruimte 

voor extra 
opvang. 

Het 
gaat goed. Burgum 

is een 
gezinslocatie 

voor 

uitgeprocedeerde gezinnen. 
Het COA 

geeft 

aan 
dat ze de afname heeft 

meegenomen 

in 
de 

prognose. 

De 
Fryske 

Marren heeft 
in Balk 

een 
AZC 

met 500 
opvangplaatsen. 

Deze zit 
bijna 

vol. 

Tijdelijk 
contract tot 

volgend jaar 
en functioneert uitstekend. Een 

gesprek 
over 

verlenging 
zit er wel 

aan 
te komen. De 

Fryske 
Marren 

gaat vooralsnog 
uit 

van 
2021. 

Maar 
de 

vraag 
en behoefte wordt 

gezien. 
Binnen het 

college gaat 
men nu eerst 

nadenken. 

Smallingerland geeft 

aan 
een 

permanente 
locatie te hebben. De 

opvang verloopt 

uitstekend en de contacten met het COA 
zijn 

intensief. Het 
AZC 

heeft een 

grote 

groep 

AMV 
en dit is 

vaak 
een 

zorg. 

De 
capaciteit 

is 600 en deze zit vol. 
Smallingerland 

vervult een 

regiofunctie. 
Binnen 

de 
gemeente Smallingerland 

is dit 
AZC 

voldoende en is extra 
capaciteit 

niet haalbaar 

binnen de 
gemeente. Op 

het terrein 
kan 

met eventuele noodunits worden 
gewerkt, 

maar 
dan wel 

tijdelijk. 
zinvolle 

dagbesteding 
en taal is 

van 

groot belang. 

Smallingerland 

wil 
meer 

maar 

loopt 

aan 

tegen 
de 

wettelijke beperkingen. 

Smallingerland vraagt 
hier aandacht voor. 

Het COA meldt dat Leeuwarden heeft 
aangegeven 

dat een structurele vorm 
van 

opvang 
niet haalbaar is en zeker niet 

op 
korte 

termijn. 
Het zou wel de voorkeur 

hebben om vanuit de 
noodopvang 

door te stromen 
naar 

een meer 

permanente 

locatie 
in 

de 
omgeving. 

COA heeft vanuit de 
particuliere 

markt wel 
2 

locaties 

aangeboden gekregen 

in 
Leeuwarden. 

De CdK vat samen: Binnen het bestaande format 
zijn nog 

diverse 
mogelijkheden. 

CdK 
wil 

graag 
bilateraal met 

burgemeester 
Buma 

spreken 
of Leeuwarden ook tot een 

meer structurele basis 
kan 

komen. 

Doorstroming vergunninghouders 

naar 

woningen 

in 

gemeenten speelt 
vooral 

in 
het 

westen 
van 

het land, het COA moet nu veel mensen 

koppelen 

aan 

Amsterdam, 
maar 

men moet wel een 

goede 
reden hebben, bv. familie of werk. 

In Balk 
is een 

groep 

gekoppeld 

aan 
Amsterdam. De CdK betreurt dit, men raakt immers verankerd 

in 
de 

gemeenschap 
en 

in 

Fryslân 
is 

volop 
werk. 

Volgende overleg 
is over 3 maanden, dan ook de 

burgemeesters 

van 

Opsterland 
en 

Leeuwarden 
aan 

tafel. Tevens 
zal 

Ed, 
worden 

uitgenodigd. 
De CdK 

zal 

tijdens 
de 

burgemeesterslunch 

van 

begin 
mei de andere 

burgemeesters 
ook 

attenderen 
op 

de 
vraag 

van 
het COA en hen ook 

uitnodigen 
om 

aan 
te schuiven. 
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Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is achterwege gelaten
op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld correspondeert met de
bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

J Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van de eerbiediging

van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


